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Bereikbaarheid 
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Datum 

3 december 2020 

Ons kenmerk 

C2273230 / 4801284 

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

J.A.M. van de Ven 

Telefoon 

(06) 18 30 33 49 

Email 

javdven@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- Bij brief van 25 november 2020, ingekomen op 25 november 2020, heeft u 

namens de D66 fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het bovenstaande onderzoek bekend bij het College? En zo ja, gaat u 
de 6 meest vervuilende bedrijven rondom Natura-2000 gebieden in Noord-
Brabant actief benaderen om mee te doen met de opkoopregeling van het 
Rijk? 
Antwoord: Ja, het onderzoek is bekend. Nee, de 6 bedrijven zelf gaan we 

niet actief benaderen. De bedrijven kunnen zich -net als alle andere 

piekbelasters in onze provincie- aanmelden voor de opkoopregeling voor 

piekbelasters.  Uw staten zijn daarover op 4 december 2020 met de 

bijgevoegde statenmededeling geïnformeerd. Deze regeling geldt voor alle 

veehouderijen die aan de criteria voor piekbelaster voldoen. Dit zijn er meer 

dan de 6 die in het artikel naar aanleiding van het onderzoek worden 

genoemd.  
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2. Gaat het College actie ondernemen om deze bedrijven te stimuleren om 
zich aan te melden voor de opkoopregeling? Zoja, hoe gaat U dat dan 
doen? 
Antwoord: Nee, maar we gaan wel actief bekendheid geven aan de 

mogelijkheid tot vrijwillige aankoop van piekbelasters via meerdere 

communicatiekanalen. Ook benaderen wij actief adviseurs van agrarische 

bedrijven en organiseren wij een online informatiebijeenkomst voor adviseurs 

en andere belangstellenden. 

 

3. Welke instrumenten heeft de Provincie Noord-Brabant om de informatie die 
uit het onderzoek voortkomt betreffende de 6 bedrijven in Brabant, te 
gebruiken om stikstof te reduceren? Is het College ook bereid deze 
instrumenten hiervoor in te zetten? 
Antwoord: De opkoopregeling die inmiddels open staat, de landelijke 

beëindigingsregeling stikstof die de Minister in juni 2021 wil gaan publiceren 

en de Interim-omgevingsverordening (IOV). Indien de bedrijven door willen 

met hun activiteiten moeten ze, op basis van de op 27 november door uw 

Staten vastgestelde Interim OmgevingsVerordening (IOV), op 1 januari 2024 

voldoen aan strengere stalemissie-eisen. 

 

4. Hoe gaat het College erop toezien dat de uitstoot van de bedrijven die uit 
het onderzoek komen als piekbelasters op korte termijn omlaag gaat?  En hoe 
gaat het College dat handhaven?  
Antwoord: Zie bij vraag 3. Wij zien er op toe dat niet alleen de zogenaamde 

piekbelasters, maar alle veehouderijen voldoen aan de vereisten vanuit de 

IOV. Met de inwerkingtreden van de IOV gaat Brabant een substantiële 

bijdrage leveren aan het terugdringen van de landelijke stikstofdeken voor 

zover die veroorzaakt wordt door emissies uit Brabantse stallen. 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant genomen 

besluit, 

namens deze, 

 
 

C.M.L. Jansen, 

programmamanager Aanpak Stikstof 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het college, digitaal door 

de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

 
 

 


